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PROTOKÓŁ Nr XI/2007 
 

Jedenastej  sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 29 grudnia 2007 roku 

w sali konferencyjnej Miejskiego Ośrodka Kultury i Sportu w Jezioranach 
przy ul. Konopnickiej 4 

 
Początek obrad rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 14.00.  
 

Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitał 
wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.  

 
Następnie Pan Przewodniczący na sekretarza obrad powołał Panią Ewę Maculewicz. 

 
Po czym Pan Przewodniczący otworzył XI sesję Rady Miejskiej w Jezioranach oraz 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji – lista obecności radnych stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu, natomiast lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 10. 

 
Pan Przewodniczący zgłosił poprawkę do porządku obrad. „Z uwagi na bardzo krótki 

okres czasu między jedną a drugą sesją, w porozumieniu z Panią, która obsługuje naszą radę, 
proponuję zdjęcie z porządku obrad punktu szóstego: przyjęcie protokołu X sesji, gdyż w tak 
krótkim czasie przy takim natłoku prac, jaki są w tej chwili w urzędzie na koniec roku ta 
czynność jest technicznie niewykonalna. W związku z tym proponuję zdjęcie tego punktu  
i na najbliższej sesji przyjmiemy dwa protokoły z tej sesji dzisiejszej i z sesji X.” 
 
 
Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad XI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach wraz ze 
zgłoszoną poprawką: 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Sprawozdanie z realizacji zadań obronnych, obrony cywilnej i zarządzania 

kryzysowego Miasta i Gminy Jeziorany w 2007 roku.  
3. Interpelacje i wnioski radnych. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Jeziorany, 
2) powołania kierownika urzędu stanu cywilnego, 
3) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Jeziorany na okres od dnia 01-02-2008 do dnia 31-01-2009, 
4) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2008, 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie wydatków niewygasąjących w 2007 roku, 
6) zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 
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       6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
       7. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Rada zaakceptowała porządek obrad XI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 
 
Ad. 2. Sprawozdanie z realizacji zadań obronnych, obrony cywilnej i zarządzania 
kryzysowego Miasta i Gminy Jeziorany w 2007 roku.  
 

Pan Władysław Dalia – Zastępca Burmistrza przedstawił Sprawozdanie z realizacji 
zadań obronnych, obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego Miasta i Gminy Jeziorany w 
2007 roku, które stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Po czym Pan Władysław Dalia – Zastępca Burmistrza serdecznie podziękował tym, 
którzy współdziałają z zespołem zarządzania kryzysowego, a także tym wszystkim sołtysom, 
którzy uczestniczą w tej ostatniej akcji spisu drobiu. Stwierdził, iż też są sołtysi, którzy 
lekceważąco podeszli do tej problematyki, a potem pojawia się zagrożenie na naszym terenie. 
„Bez tego spisu inwentarza ptactwa, jeżeli niestety nastąpi nieszczęście, to nie ma mowy o 
odszkodowaniach. Zdarzenia takie jak ptasia grypa nie pojawiają się w perspektywie trzech 
miesięcy przed, tylko my też otrzymujemy informację i mamy na to 24 lub 48 godzin. Nie 
wykonanie tego zadania sprawia, że później nie ma odszkodowania. Serdecznie dziękuję tym 
wszystkim i tym nielicznym, którzy po prostu mieli wewnętrzny opór.” 
 

Następnie Pan Przewodniczący wręczył Panu Burmistrzowi – Maciejowi 
Leszczyńskiemu podziękowanie w imieniu Starosty Olsztyńskiego – Pana Adama 
Sierzkutowskiego za szczególne zaangażowanie w realizacji zadań obronnych, obrony 
cywilnej i zarządzania kryzysowego oraz za osiągnięcie wyróżniających wyników w roku 
2007. 
 
Pan Burmistrz powiedział, że to wyróżnienie tak naprawdę powinno być wręczone Panu 
Władysławowi Dalidze. 
 
Pan Przewodniczący: „jeszcze raz serdecznie dziękujemy wszyscy nie tylko we własnym 
imieniu, ale i w imieniu mieszkańców także Panu Władysławowi Dalidze – Zastępcy 
Burmistrza. Tak naprawdę w sytuacji spokoju, stabilizacji nie widzimy tego problemu, ale w 
sytuacjach kryzysowych, wtedy, kiedy dotyka nas nieszczęście musi być ktoś z trzeźwą 
głową, kto jest w stanie zapanować nad tymi sytuacjami. Jest w stanie na chłodno, bez 
żadnych emocji podejmować trafne decyzje. Podziękujemy właśnie Panom Burmistrzom, bo 
byli w takich trudnych sytuacjach niejednokrotnie. Przyłączam się do apelu Pana Zastępcy 
Burmistrza o to abyśmy w sytuacjach, kiedy nie wiemy jakie zagrożenie może nas spotkać 
abyśmy starali się z tych obowiązków, które w tym zakresie na nas wszystkich spoczywają 
starali się w sposób właściwy wywiązywać. Jeszcze raz serdecznie dziękujemy.” 
 
Ad. 3. Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran przedstawił sprawozdanie z działalności 
między sesjami, które stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
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Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Jeziorany, 
Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż Uchwałą Nr IX/88/07 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 
30 października 2007 roku z dniem 1 stycznia 2008 roku została utworzona samorządowa 
instytucja kultury - Miejska Biblioteka Publiczna w Jezioranach, którą należy dopisać do 
wykazu gminnych jednostek. Ujednolicenie załącznika do uchwały ma charakter 
porządkujący do wcześniej wprowadzonych zmian. 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
 
Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XI/115/07 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Jeziorany 

stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 
 
 

2) powołania kierownika urzędu stanu cywilnego, 
Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy omówiła projekt uchwały, wyjaśniła, że „Pani 
Danuta Boradyn spełnia wymagania kwalifikacyjne określone w rozporządzeniu Rady 
Ministrów z dnia 2 sierpnia 2005 roku w sprawie zasad wynagradzania i wymagań 
kwalifikacyjnych pracowników samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, starostwach  
powiatowych i urzędach marszałkowskich  / Dz. U. Nr 146, poz. 1223, zm. z 2006 Nr 39, poz. 
272 ) tj. posiada wyższe wykształcenie i wymagany 5 letni staż pracy. Jest pracownikiem 
samorządowym od 1 listopada 1993 roku. Na stanowisko kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego została wyłoniona w wyniku ogłoszonego naboru na wolne kierownicze 
stanowisko urzędnicze. Uchylenie uchwały nr VI/53/07 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 
27 kwietnia 2007 r. w sprawie powołania kierownika urzędu stanu cywilnego spowodowane 
zostało wydanym w dniu 17 października 2007 r.wyrokiem Naczelnego Sądu 
Administracyjnego, sygn. akt II OSK 1445/07) oraz jego szerokim oddźwiękiem w opinii 
publicznej. Należy wskazać, iż powołanie Pani Danuty Boradyn na kierownika urzędu stanu 
cywilnego, poprzedzone przeprowadzeniem procedury wolnego naboru na to stanowisko, 
wpisuje się w tendencję do ścisłej i literalnej wykładni przepisu art. 3 a ustawy z dnia 22 
marca 1990 r. o pracownikach samorządowych i ma na celu zapobieżenie ewentualnym 
negatywnym skutkom niewłaściwej interpretacji powołanego orzeczenia przez organ nadzoru. 
Podkreślenia wymaga, że liczne artykuły prasowe zawierające opinie wiążące kwestię 
naruszenia trybu obsadzania stanowisk kierowników urzędów stanu cywilnego z 
automatycznym uznawaniem przez sądy powszechne za nieistniejące związków małżeńskich 
zawartych przed kierownikami USC powołanymi bez wolnego naboru, prezentujące 
zniekształconą wypowiedź Rzecznika Prasowego NSA (w artykule "Nieważne śluby do 
poprawki", "Dziennik" z dnia 19 października 2007 r.), mogły wywołać w opinii społecznej 
zaniepokojenie i niewłaściwe przekonanie osób zainteresowanych o konieczności 
występowania do sądów o unieważnienie  związków małżeńskich. Powołanie kierownika w 
sposób wskazany przez Naczelny Sąd Administracyjny zabezpieczy Gminę i jej mieszkańców 
przed ewentualnymi konsekwencjami zastosowania środków nadzoru, które miały miejsce w 
innych gminach. Należy jednak podkreślić, iż zaistnienie takiej sytuacji nie jest przesądzone. 
Niemniej jednak powołanie Pani Boradyn po przeprowadzeniu procedury wolnego naboru, 
która wyłoniła ją na stanowisko kierownika urzędu stanu cywilnego jest działaniem 
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wyprzedzającym, mającym na celu minimalizację ewentualnych szkód, które mogłyby zostać 
spowodowane utrzymaniem się dotychczasowej linii orzeczniczej.” 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
 
Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XI/116/07 
w sprawie powołania kierownika urzędu stanu cywilnego 

stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

3) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie gminy Jeziorany na okres od dnia 01-02-2008 do 
dnia 31-01-2009, 

Pan Przewodniczący odczytał uzasadnienie do projektu uchwały:  
„Wniosek Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. Z o. o. w Jezioranach o zatwierdzenie taryf 
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków wpłynął do 
Urzędu Miejskiego w dniu 22.11.2007 r, wpłynął w terminie wymaganych 70 dni przed 
planowanym dniem wejścia taryf w życie zgodnie z art. 24 ust 2 ustawy o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków ( Dz. U. z 2006 r Nr 123 poz. 858, 
zm. z 2007 r nr 147, poz. 1033). Do wniosku o zatwierdzenie taryf ZWiK Sp . z o. o. 
dołączyła szczegółową kalkulację cen i stawek opłat oraz aktualny plan zgodnie z art. 24 ust 3 
ustawy. Spółka ustaliła niezbędne przychody w oparciu o ewidencję księgową na podstawie 
kosztów związanych ze świadczeniem usług, poniesionych w poprzednim okresie 
obrachunkowym z uwzględnieniem planowanych zmian tych kosztów w okresie 
obowiązywania taryfy. Przedsiębiorstwo określiło taryfy na podstawie niezbędnych 
przychodów po dokonaniu alokacji na poszczególne taryfowe grupy odbiorców usług. 
Ponoszenie kosztów związanych ze świadczeniem usług w zakresie dostarczania wody i 
obioru ścieków w poprzednim roku obrachunkowym ustalonych na podstawie ewidencji 
księgowej oraz po uwzględnieniu planowych zmian tych kosztów w roku obowiązywania 
taryfy uważam za celowe.” 
 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy dwóch głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę Nr XI/117/07 
w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Jeziorany na okres  
od dnia 01-02-2008 do dnia 31-01-2009 

stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 
 
 

4) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2008, 

Pan Przewodniczący odczytał uzasadnienie do projektu uchwały:  
„Zgodnie z art.4' ust. 1 i 2 z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi prowadzenie działań związanych z profilaktyką i 
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rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz integracji społecznej osób uzależnionych od 
alkoholu należy do zadań własnych gmin. Realizacja powyższych zadań jest prowadzona w 
postaci gminnego programu rozwiązywania problemów alkoholowych uchwalanego 
corocznie przez radę gminy. Powyższa uchwała nie powoduje skutków finansowych. Zgodnie 
z art.18 dochody z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych będą 
wykorzystywane na realizację gminnego programu rozwiązywania problemów 
alkoholowych.” 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
 
Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XI/118/07 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2008 
stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 

 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie wydatków niewygasąjących w 2007 roku, 

Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały, który stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
 
Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XI/119/07 
zmieniająca uchwałę w sprawie wydatków niewygasąjących w 2007 roku 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
 
 

6) zmian w budżecie gminy na 2007 rok, 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany w budżecie gminy na 2007 rok, 
który stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi i pytania do projektu uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  
 
Pan Przewodniczący odczytał treść uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XI/120/07 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 
 
Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
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Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pan Dariusz Radziszewski – Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji nawiązał do 
sprawy taryf za wodę i wyjaśnił, że abonament jest wyłączony z ceny wody. „Ponadto, jeżeli 
chodzi o wskaźniki takie jak energia elektryczna, to nawet o 10 -15 % ma wzrosnąć od 
nowego roku, a to jest główny nośnik wydobycia wody. Od trzech lat nie było podwyżki ani 
wody ani ścieków.” 
 
Pan Przewodniczący: „chciałbym wszystkim radnym, sołtysom, Panom Burmistrzom 
podziękować za ten rok pracy. Pani Skarbnik, wszystkim służbom Pana Burmistrza, którzy 
pierwszy rok urzędowania tej rady zamknęli owocną pracą. Ze swej strony chciałbym życzyć 
wszystkim, aby przyszły rok był rokiem jeszcze lepszym niż ten, który mija. Nie tylko w 
naszej pracy jako radnych, ale także w Państwa życiu osobistym. Każdy chciałby, aby ten rok 
następny przynosił coś nowego, bardziej przyjemnego, owocnego, czego serdecznie Państwu i 
sobie życzę. Obyśmy w przyszłym roku spotkali się w takim samym składzie, żeby nikogo 
nie ubyło. Żebyśmy w sposób godny wypełniali swoją służbę dla społeczeństwa. Żeby 
społeczeństwo było z nas zadowolone. Jeszcze raz wszystkiego dobrego.” 
 
Pan Burmistrz: „chciałbym również Państwu serdecznie podziękować Panu 
Przewodniczącemu, Pani Przewodniczącej, wszystkim radnym. Dziękuję za bardzo fajną 
pracę. Dziękuję Państwu sołtysom za to, że się angażujecie w pracę czysto społeczną. 
Chciałbym, aby ta współpraca tak wyglądała nie tylko w przyszłym roku, ale przez trzy lata.” 
 
 

W związku z tym, że porządek obrad XI sesji Rady Miejskiej w Jezioranach został 
wyczerpany Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady XI sesji 
dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
 
 
 
 
      Protokołowała                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
  Anna Gleszczyńska                                                             Leszek Boczkowski 
 
 
 
 
 

 


